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Zápis Kulturní Komise RM Ústí nad Labem  

z hlasování per rollam ve dnech 18. 7. - 23. 7. 2019 

 

Dne 27. 6. 2019 byla podána žádost Collegia Bohemica, o. p. s. o navýšení dotace o 250 tis. Kč na 

celkovou výši dotace 1 350 tis. Kč na „Celoroční provoz společnosti Collegia Bohemica, o.p.s.“. 

Členové Kulturní komise RM obdrželi žádost e-mailem dne 15. 7. 2019 s tím, že případné návrhy na 

usnesení mohou posílat tajemnici komise do 17. 7. 2019. V tomto termínu podal p. Dorant protinávrh 

na navýšení dotace pro Collegium Bohemicum, o. p. s. o 150 tis. Kč na celkovou výši dotace 1 250 tis. 

Kč.  

  

Návrh na usnesení: 

Kulturní komise RM projednala žádost Collegia Bohemica, o. p. s. o navýšení dotace o 250 tis. Kč 

na celkovou výši dotace 1 350 tis. Kč a doporučuje/nedoporučuje: 

a) Doporučuji protinávrh p. Doranta ze dne 17. 7. 2019, tj. navýšit dotaci o 150 tis. Kč na 

celkovou výši dotace 1 250 tis. Kč 

b) Doporučuji návrh dle podané žádosti, tj. navýšit dotaci o 250 tis. Kč na celkovou výši dotace 

1 350 tis. Kč 

c) Nedoporučuji navýšení dotace pro Collegium Bohemicum, o. p. s. poskytnout 

d) Zdržuji se hlasování 

 

HLASOVÁNO ZE  6 ZÚČASTNĚNÝCH (hlasovalo 6 členů):            

a) Protinávrh – navýšit dotaci o 150 tis. Kč na celkovou výši dotace 1 250 tis. Kč 

PRO   6          PROTI   0         ZDRŽEL SE  0  

K formě hlasování – čtyři členové hlasovali zcela řádně na e-mail s názvem „Hlasování per 

rollam ve dnech 18. 7. - 23. 7. 2019“. Jeden člen hlasoval řádně na e-mail s názvem „žádost 

Collegia Bohemica, o. p. s.“ a jeden člen hlasoval řádně na e-mail s názvem „upozornění“, 

který byl zasílán členům komise na soukromé adresy. U všech hlasování byla zcela zřejmá vůle 

hlasujících vyjádřit kladné stanovisko k bodu a) tj. protinávrhu. 

 

Usnesení:  

 

Kulturní komise RM projednala žádost Collegia Bohemica, o. p. s. o navýšení dotace o 250 tis. Kč 

na celkovou výši dotace 1 350 tis. Kč. Kulturní komise RM doporučuje schválit navýšení dotace o 

150 tis. Kč na celkovou výši dotace 1 250 tis. Kč a to na základě hlasování o podaném protinávrhu. 

 

 

Zapsala:  Bc. Martina Čmejlová _______________________ 

 

 Ověřil: Jan Dorant       _______________________ 

 

 

  ________________________      __________________________ 

    Ivan Dostál                       Jaroslav Pém 

       místopředseda komise                            předseda komise 


